
Protokół Nr 51/2023

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 8 marca 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz Sekretarz
Gminy Dariusz Wojtania.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Grzeca, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porz4dek:

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Rozpatrzenie' inicjatywy Kaszubskiego Związku Pracodawców w Żukowie w zakresie
modernizacji układu-drogowego przez Pomorze Środkowe;

3. Rozpatrzenie wniosku mieszkańca Więcborka w sprawie upamiętnienia pomordowanych
i deportowanych przez władze PRL i ZSRR w l 945r. ;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

1.

2.

4.

5.

W/w porządek posiedzenia przyje,to jednogłośnie.

Ad.2. Komisja jednogłośnie poparła inicjatywę Kaszubskiego Związku Pracodawców w
Zukowie w z'akr'esie modernizacji układu -drogowego przez Pomorze -Środkowe. Komisja w
w/w sprawie wypracowała i jednogłośnie zatwierdziła odpowiedni projekt uchwały Rady
Miej skiej.

Ad.3. Komisja w sprawie wniosku mieszkańc'a Więcborka dot. upamiętnienia pomordowanych i
deportowanych przez władze PR?T?, i ZSRR w 1945r. uzgodniła, że wystąpi do wnioskodawcy o
uzupełnienie wniosku o dokumentację z Instytutu Pamięci Narodowej, potwierdzającą fakty
wskazane we wniosku. Pan Grzeca powiedziai że gdyby miała powstać taka tablica
upamiętniająca, to powinna ona stać razem z pozostałymi tablicami, nie na pomniku. Zaznaczył
ponadto, że w opinii prawnej decyzja w sprawie lokalizacji tablicy należy do Burmistrza,
Komisja w tej sprawie może tylko sugerować.

Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu lutym br.

Ad.5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Tomas zwrócił się do Sekretarza Gminy o doprowadzenie do uaktualnienia w mapie
Google nazwy ulicy, dotyczy ulicy Bukowej. Sekretarz Gminy poinformował, że obecnie
wpisując nazwę ulicy Bukowej na mapie można znaleźć tą ulicę, ale pod starą nazwą.
Zaznaczył, że są trudności w skomunikowaniu się z Google, nie ma kontaktu telefonicznego,
wielokrotnie wysyłano w tej sprawie e - maile, ale bez odzewu. Powiedział, że infornnatyk
będzie wysyłał kolejne e - maile w tej sprawie;

- Pan Tomas powiedział, że na działce przyległej do Urzędu Miejskiego jest porządkowany
teren. Korzystając z tego można równocześnie doprowadzić do budowy chodnika łączącego
ulicę Kościuszki z ulicą Szkolną. Przypomniał, że ten wniosek był pomszany już dawno temu.
Nadmienił, że poruszy tą sprawę podczas posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej.
Członkowie Komisji jednogłośnie poparli wniosek Pana Tomasa;
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-Pani Szlezer poinformowała, że wpłynął protest rodziców w sprawie przeniesienia dzieci z
grupy przedszkolnej Krasnoludki, które uczęszczają do oddziału przedszkolnego w Szkole
Podstawowej nr 3, do nowego przedszkola. Rodzice argumentuj E! to tym, że dzieci przez pewien
czas uczęszczały do Przedszkola Nr 2, następnie ze względu na brak pomieszczeń zostały
przeniesione do Szkoły Podstawowej nr 3, a obecnie po raz kolejny mają zostać przeniesione
do innego przedszkola, do nowego miejsca. Zaznaczyła, że rodzice nie powołują się na fakt, że
jest problem z dowozem, tylko na kwestie adaptacyjne. Pan Tomas stwierdził, że nowe
przedszkole %dzie znacznie wygodniejsze dla dzieci ze względu na rozkład pomieszczeń na
jednej kondygnacji, dlatego dziwi się rodzicom. Pan Juhnke powiedział, że posiada infornnację,
że Komendant Straży Pożarnej wydał zalecenie o wyprowadzeniu dzieci z oddziałów
przedszkolnych znajdujących się w Szkole Podstawowej Nr 3, ze wzg%:du na brak warunków
do prowadzenia tam oddziałów przedszkolnych. Pan Tomas stwierdził, że należałoby
zorganizować spotkanie z rodzicami, aby wyjaśnić zaistnia% sytuację. Pani Szlezer zaznaczyła,
że ta Sprawa będzie rozpatrywana podczas posiedzenia Komisji Oświaty Rady Miej skiej.

Komisja jednogłośnie opowiedziała się za przeniesieniem oddziałów przedszkolnych ze
Szkoły Podstawowej nr 3 do nowego przedszkola.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.

1. Przewodniczący - Zdzisław Grzeca;

2. Z -ca Przewodnicz4cego - Tobiasz Świniarski

3. Członek-ArturJuhnke

4. Członek - Barbara Szlezer

5. Członek - Zdzisław Szwarc

6. Członek - Janusz Tomas

protokołował:

. Tomasz Dix
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